
Zpráva	předsedy	Kontrolní	a	revizní	komise	(KRK)	Spolku	BCCCZ		

Radek	Šíp,	pro	členskou	schůzi	10.3.2024	v	Praze	-	Uhříněvsi	

	 Kontrolní	a	revizní	komise	(KRK)	pracovala	v	uplynulém	období	ve	složení	
Karolina	 Koucká,	 Simona	 Sochorová	 a	 Radek	 Šíp.	 KRK	 byl	 přítomen	 emailové	
korespondenci	mezi	 členy	Výboru.	Pokud	přišel	 email	 od	 členů	 či	 referentů	a	
nebyli	 jsme	 mezi	 původními	 adresáty,	 výbor	 nás	 přidával	 do	 následné	
komunikace.	Děkuji	Mmto	výboru	za	vstřícnost.	

	 Hned	úvod	nového	funkčního	období	KRKu	na	začátku	roku	2023	přinesl	
nejasnosS	ohledně	členské	schůze	z	března	2023.	

Nebylo	 jasné,	 zda	 byly	 správně	 na	 program	 zařazeny	 všechny	 návrhy	 členů	 a	
zda	 takový	 návrh	 zařazený	 až	 na	 členské	 schůzi	 je	 či	 není	 platný.	 Na	 základě	
požadavku	výboru	a	podnětu	z	řad	členů	vypracovala	Kontrolní	a	revizní	komise	
několikastránkovou	 zprávu,	 kde	 byla	 vypsána	možná	 pochybení	 a	 nejasnosS.	
Zpráva	je	ke	stažení	na	stránkách	Spolku.	

Protože	ale	KRK	nemá	možnost	rozhodnout	o	platnosS	a	nepanovala	shoda	jak	
to	řešit,	bylo	potřeba	kontaktovat	právníka.	

Výbor	schválil	výdaj	na	právní	pomoc,	společně	jsme	sestavili	otázky,	které	jsme	
chtěli	 zodpovědět	 -	 jak	 s	ohledem	na	minulý	vývoj,	 tak	 jak	v	podobné	situaci	
postupovat	 v	 budoucnu,	 abychom	 se	 vyhnuli	 možným	 problémům.	 Požádali	
jsme	 o	 pomoc	 JUDr.	 Petra	 Šlaufa,	 který	 má	 potřebné	 znalosS	 ze	 spolkové	
činnosS,	kynologie	a	spolupráce	s	ČMKU.	

Zodpověděl	nám	dotazy	a	zároveň	upozornil	na	to,	že	rozporovaný	návrh	nebyl	
schválen,	 protože	 pro	 návrh	 nebyla	 nadpoloviční	 většina	 přítomných	 členů.	
Nikdo	 z	 přítomných	 členů	 na	 schůzi,	 výboru	 ani	 KRKu	 jsme	 si	 této	 důležité	
skutečnosS	 nevšimli	 -	 při	 započtení	 těch,	 kteří	 se	 zdrželi,	 tak	 návrh	 nezískal	
nadpoloviční	 většinu.	 Návrh	 tedy	 nebyl	 schválen	 a	 je	 znovu	 předložen	 na	
letošní	schůzi.	

	 Pravomocí	 Kontrolní	 a	 revizní	 komise	 je	 i	 kontrola	 hospodaření	 Spolku.	
KRK	uskutečnil	dvě	kontroly,	kontrol	se	zúčastnila	celá	komise.	



Měli	jsme	možnost	nahlédnout	do	účetnictví,	evidence	dokladů,	smluv.	Nechali	
jsme	 si	 detailně	 vysvětlit	 práci	 s	 hotovosM,	 pokladnami,	 převody	 z	 banky,	
evidenci	majetku,	odpisy,	platební	karty	a	další.	Hospodářka	MarSna	Paulino	se	
nám	 věnovala	 několik	 hodin	 a	 zodpověděla	 všechny	 dotazy.	 Během	 kontroly	
nenalezl	KRK	žádné	nesrovnalosS,	ocenili	jsme	velmi	přehledně	a	profesionálně	
vedené	účetnictví.	

Při	první	kontrole	účetnictví	jsme	navrhli	doplnit	do	evidence	osobu	u	které	je	
majetek	uskladněn,	při	druhé	kontrole	už	tato	drobnost	byla	doplněna.	

Dále,	 pokud	 to	 bude	 možné,	 eliminovat	 příjmy	 v	 hotovosS.	 DrSvá	 většina	
příjmů	 probíhá	 přes	 transparentní	 účet,	 pokladny	 jsou	 v	 pořádku	 účtované	 a	
nenalezli	jsme	žádné	nesrovnalosS.	Maximální	využiM	transparentního	účtu	ale	
přinese	 větší	 transparentnost	 a	 klid	 řadovým	 členům	 spolku,	 kteří	 nemají	
možnost	do	účetnictví	nahlédnout.


